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國立成功大學學生證補發申請單(限交換生使用) 

                                            NATIONAL CHENG KUNG UNIVERSITY 
                           APPLICATION FOR STUDENT ID CARD RE-ISSURANCE (For Exchange Student)                               

	注意：本校學生證為「成功大學學生」身分之表徵，請尊重自己的身分並善用及妥善保管您的學生證。

      The NCKU student ID card certifies your student status in NCKU.   Please use and safeguard your student ID card properly.

系所別：_________________  年級： ___________      

Department                    Year in School             

學號：___________       姓名：                 電話：        ____    

Student ID No                    Name                     Tel

（依本校第519次主管會報通過決議辦理）

(In accordance with the resolution passed by the No. 519 meeting of administrators of the University) 

	遺失原因（務必註明清楚，否則不予補換發）：

Reason of Re-issurance(Please specify the reason for this application)

 

	本人確實如『遺失原因』欄所示，遺失了學校所發的學生證，並非重複申請備用或其他不合法原因而申請補發，若有重複申請或不法行為而使用學生證，願受校規處分，決無異議。

This is to certify that I have lost my student card as is stated above. I am applying for a new student ID card, neither as a spare one nor for other illegal purposes. If I am found using this new student ID card against the University regulations. I am subject to punishment enforced by the University.
簽名：_____________              

Applicant’s Signature                                                     

	申請程序

Application Procedures

	導師

Class Counselor
	圖書館

Library
	系主任所長Department

Chair/Graduate Institute Director

	簽章

Signature
	請先辦理掛失後,再行至圖書館核章
簽章

Signature


	簽章

Signature




備註：請先至投幣機繳交工本費200元，此單送註冊組辦理。
      A Fee of NT$200 Paid at the Coin Machine and this form should be summited to the Registrar’s Division.
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